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Z A P I S N I K
sa 212. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija

održane 13. lipnja 2016. godine
u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati

PRISUTNI: Ivica Knežević, gradonačelnik, Gordana Piskač, pročelnica JUO, Đulio Jusufi,
voditelj Odsjeka za proračun i financije, Martina Petranović, službenica Stručne službe za obavljanje
poslova tijela Grada, samouprave i uprave, Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka za komunalni sustav,
imovinu, prostorno uređenje i promet, Indira Rački Joskić, ravnateljica Narodne knjižnice i čitaonice
Delnice, Alen Udovič, direktor GSC Delnice, Iva Žagar, djelatnica „Risnjak – Delnice“ d.o.o., Dražen
Rački, djelatnik JVP Delnice, Mirna Janeš, voditeljica Programa „Pomoć u kući starijim osobama i
osobni asistent“, Petar Hrg, direktor Turističkog ureda TZ Grada Delnica.

Izostanak su ispričali: Katarina Mihelčić, Tomislav Mrle umjesto kojeg sjednici prisustvuje
Martina Petranović, Zvezdana Jerković, Nikola Muvrin umjesto kojeg sjednici prisustvuje Iva Žagar,
Dragan Abramović umjesto kojeg sjednici prisustvuje Dražen Rački.

IZVJEŠTAJNI KOLEGIJ

ZVEZDANA JERKOVIĆ
- Održana je sjednica Upravnog vijeća radi pripreme materijala za upis djece.
- U utorak smo s Gradonačelnikom otišli u Rijeku u vezi s Dječjom olimpijadom, zovemo ljude

radi obavijesti o odgodi događanja za tjedan dana s nadom da će vrijeme sljedećeg vikenda biti
bolje.

- Aktivnosti vezane uz završna svečanost za djecu koja kreću u školu na jesen, koja počinje u pola 5
kada počinje Gradsko vijeće te se ispričava dolasku na sjednicu.

MARTINA PETRANOVIĆ
- Materijali za gradsko vijeće poslani su vijećnicima i objavljeni na našoj web stranici.
- Rješavanje imovinsko pravnih odnosa prema zahtjevima stranaka.
- Postavljanje  preglednik  aktualnih  natječaja  za  bespovratna  sredstva  iz  Europske  unije  i

nacionalnih programa.
- Izrađena su rješenja za novorođenčad i jednokratne naknade.
- Razgovor s kandidatima za stručno osposobljavanje.
- Zamjenica  je  predložila  izmjenu  plana  primanja  za  stručno  osposobljavanje  koji  je  upućen

Hrvatskom zavodu za zapošljavanje,  na  način da će  biti  primljeno 9 osoba ali  sa  drugačijim
stupnjem obrazovanja.

- U utorak je održano testiranje za vježbenika.
- U  ponedjeljak  su  izrađeni  i  potpisani  ugovori   o  radu  osobama  za  javne  radove,  osobe  su

prijavljene HZZO, Mirovinsko osiguranje, a izvješće je poslanu Zavodu za zapošljavanje u Rijeci.
- Odrađen je jedan zahtjev za promjenu radnog vremena ugostiteljskog objekta.
- Sa komunalnim odsjekom se radilo na predmetu vezanom uz ovrhu komunalne naknade. 
- Izrađeno je očitovanje oko odluke o otpadu čiji je predlagatelj Komunalac.



MIRNA JANEŠ
- Izrada fakture za korisnike koji sami plaćaju usluge pomoći u kući.
- Održan je sastanak u Brod Moravicama s načelnikom Crnkovićem i pročelnicom u vezi suradnje

na programu. Provela se kontrola njihovih djelatnika na terenu na način da su se obišli  tamo
korisnici

- Predana je dokumentacija za javni natječaj za daljnje korištenje ureda.
- Košnja uže okućnice, stalno dobivamo pozive i prilagođavamo se vremenskim uvjetima.
- Korisnici su opskrbljenim svim namirnicama, lijekovima i drugim uslugama koje pružamo.

GORDANA PISKAĆ
- Urbanistički plan uređenja je došao do kraja, uspjeli smo ga u roku pripremiti.
- Aktivnosti vezane uz pripremu točaka za Gradsko vijeće: Odluka o usvajanju drugih izmjena i

dopuna prostornog urbanističkog plana uređenja je poslana na Gradsko vijeće na usvajanje kao i
Odluka vezana uz skupljanje i zbrinjavanje otpada, Odluka o izmjeni odluke o komunalnom redu.
Tu su i odluke koje su ranije pripremljene a vezane su za prijenos vlasništva vodnih građevina
Komunalcu.

- Geometar je predao Katastru elaborat za cestu Kender.
- Priređen je i dorađen tekst natječaja za osnivanje prava građenja na zemljištu u poslovnoj zoni

Kender, radi se o proširenju  radnog prostora Palfinger, očekuje se njihov odgovor.
- Održan je sastanak vezan uz početak radova na Šetalištu Ivana Gorana Kovačića. Sastanci će se

održavati srijedom da vidimo kako će ići dinamika radova.
- Dovršetak  aktivnosti  koje  su  vezane  Frankopansku  ulicu  i  dovršetak  radova  u  Supilovoj  -

završavanje prolaza.
- Uvodni sastanak  vezan uz  početak radova i potpisivanje ugovora  za  obnovu staza u parku. 
- Istražujemo  na koji način bi mi kao Grad mogli  raspolagati zemljištem  u poslovnim zonama na

način da privučemo investitora, a da to bude u skladu sa Zakonom.

ALEN UDOVIČ
- Nastavak radova na Platku, pripremili smo u kompletu sve sportske sadržaje koji su na Platku,

pokosili golf terene i uredili mjesta za roštiljanje, tako da su sadržaji za ljetnu sezonu na Platku
spremni. Sljedeći tjedan nastavljamo s radovima na žičarama.

- U Delnicama su nastavljeni  radovi  na sportskim objektima pa se može vidjeti  da su ofarbani
nosači od koševa na košarkaškom igralištu, jarboli, ofarbane su klupe u Domu sportova, očišćeno
je dosta toga i nastavlja se s radovima po planu. Ono što nam ne ide na ruku je vrijeme, ali u
skladu s mogućnostima ćemo nastavit dalje.

- U ponedjeljak je u Delnicama bio vrlo važan sastanak na kojem je bio nazočan gospodin Mateša i
župan i svi gradonačelnici, načelnici iz jedinica lokalne samouprave Gorskog kotara na kojemu je
određeno da će Delnice biti Hrvatski olimpijski centar i to je jako dobro odjeknulo u javnosti. Na
tu  temu gostovali  smo  u  emisiji  Kanala  Ri  zajedno s  pročelnikom Odjela  za  sport  i  kulturu
gospodinom Valerijem Jurešićem. Dogovoren je nastavak suradnje s HOO vezano za mogućnosti
korištenja sredstava Europske unije

DRAŽEN RAČKI
- Proteklih dana nije bilo intervencija.
- Osim redovnih  aktivnosti  koje  su  određene  po  rasporedu,  u  ponedjeljak  smo  izrađivali  male

golove za Grabanj, u utorak je bila košnja trave, u srijedu je korpa bila u Radočaju (uklanjali smo
stabla kod obitelji Glad), četvrtak smo provjeravali šatore i tende za vrtić, danas je dan tehnike i
farbanje golova, jučer je bila vožnja vode kamionom za Komunalac u Sović lazu, danas ćemo još
provjeriti signalizaciju za prikolicu jer nam ističe tehnički.

PETAR HRG



- Sastanak u TZ Grada Zagreba gdje nam se otvorila mogućnost da već ove godine iskoristimo
namjenska sredstva za marketing i dio adventskih događanja i namjenska sredstva za oglašavanje
putem njihove web stranice.

- U Zagrebu sam održao sastanak sa Sindikatom biciklista po pitanju natječaja koje je moguće
kandidirati: označavanje,  mapiranje i održavanje biciklističkih staza.

- Danas nas očekuje sastanak i obilazak terena sa Savezom izviđača Hrvatske.
- U ovom tjednu je bila koordinacija turističkih zajednica Gorskog kotara.
- Danas imam sastanak po pitanju početka rekonstrukcije ograde na Vodenjaku.
- Izašli  su van javni poziv za kandidiranje događanja za dodjelu potpora iz programa potpore i

događanjima u 2016.  od Ministarstva turizma i  javni  poziv za  kandidiranje  projekata  razvoja
selektivnih oblika  turizma za sufinanciranje iz proračuna  Primorsko – goranske županije. Radi se
na prijavama.

- Dogovara se sastanak u HTZ – Sektoru za upravljanje destinacijom.
- Sastanak s Autotransom vezano na organizirani prijevoz grupa na području Grada.

IVA ŽAGAR
- Košnja na grobljima i javnim površinama koliko to vrijeme dozvoljava.
- Održavanje čistoće na javnim i zelenim površinama, presadila se lavanda na gredice kod INE.
- Redovno  pražnjenje  kanti  za  smeće  na  području  Grada,  redovno  održavanje  i  pregled  rada

fontane.
- Jučer  je  na placu bilo  problema pa  je  intervenirao  i  komunalni  redar.  Problem se dogodio  s

prodavačem  koji  nema  zakupljeno  mjesto.  S  obzirom  da  pravilnik  o  održavanju  sajma  u
Delnicama   takav  da  nisu  predviđene  prekršajne  odredbe  zajedno  s  komunalnim  redarom
pripremljene su izmjene. Završena je priprema dokumentacije za licitaciju za preostala mjesta na
sajmu. 

DAVORKA GRGURIĆ
- Problematika prometovanja četvrtkom rješava se uz pomoć prometnog redara. Za Šetalište I. G.

Kovačića dobivena je suglasnost na prometno rješenje koja će se poslati Goran graditeljstvu.
- Prijava  Ministarstvu  graditeljstva  na  natječaj  za  sufinanciranje  Mesničke  ulice.  Tražili  smo

maksimalni iznos od 75 % uz obrazloženje na  silne gubitke u proračunu koje imamo .
- Popis drva na javnim površinama je napravljen, poslane su opomene za neplatiše. Ima 20 zahtjeva

za sklapanje ugovora i ti ugovori će se danas raditi.
- Dnevna kontrola radova u Frankopanskoj ulici.
- Računi za održavanje nerazvrstanih cesta su pregledani i  dati  u računovodstvo. Za održavanje

makadamskih cesta ceste potrošena su sva financijska sredstva, a za nerazvrstane ceste ostalo je
samo za hitne intervencije.

- Napravljena je bagatelna nabava i ugovor za nabavu peleta.
- Za cestu u poslovnoj zoni K1 došli su ispravljeni projekti s obzirom na novi Zakon o gradnji. 
- Obilazak  lokacije  „Potok“  radi  rješavanja  nastalih  problema.  U  obilasku  su  sudjelovali  i

predstavnici Udruge Zdolanjski kraj koji su spremni počistiti i urediti taj prostor. Kontaktirali smo
i Hrvatske šume koji su obećali pomoći, kao i Hrvatske vode kojima smo dostavili zamolbu da
radove na regulaciji stave u svoje planove za ovu godinu.

- Kontrola semafora.
- Proslijeđen je zahtjev PGŽ za sufinanciranje Mesničke ulice.
- Kontrola romskih naselja i uređenja divljih deponija, do sada je odvezeno 16 kontejnera, još imaju

sati koje moraju odraditi.
- Iskolčenje za Šetalište I. G. Kovačića je napravljeno, obilježavanje instalacija je u tijeku. 
- Za Dječju olimpijadu bit će angažiran prometni redar. 
- Sastanak za strategiju ukupnog razvoja je održan, slijedi izrada zapisnika i objava na web stranici.
- Potvrda na glavni projekt za mini hidrocentralu Curak 1 i Curak 2 i očitovanje na idejni projekt za

prometnicu koja je planirana na zemljištu koje nije u vlasništvu Grada Delnica nego uglavnom u



vlasništvu RH.  Grad ne održava niti  šetnicu niti  ima  potrebu graditi  cestu a  njima treba kao
gradilišna cesta za izgradnju mini centrala. Ako im treba moraju ići u ishođenje građevne dozvole.

- Materijali za Gradsko vijeće su pripremljeni.
- Raskrižje  Goranske  i  Vidikovca  –  napravljen  je  uviđaj,  popisana  je  vertikalna  signalizacija

potrebna za regulaciju prometa. Čekamo ponude.
- Napravljena je bagatelna nabava i poziv za širokopojasni Internet.
- Ugovor za zakup poljoprivrednog zemljišta, 
- Natječaj za prijevoz pokojnika je dovršen – pripremiti odluku na Gradsko vijeće.
- Prometni  redar  bio  je  s  Policijom u  obilasku ceste  Gašparci  –  Ložac  ima odrona,  obrasla  je

raslinjem, oštećena je i dogovoreno je da će policija poslati dopis za održavanje ceste ŽUC-u i
Županiji.

- Komunalna naknada, doprinos, naknade za nezakonito izgrađene zgrade, ovrhe za kom naknadu i
računi za režije za zgradu gradske uprave.

INDIRA RAČKI JOSKIĆ
- Rad s korisnicima.
- Nabava  knjižne  građe,  e-nabava  bestsellera,  nabava  klasika  koje  smo otpisali  kad  smo radili

reviziju. 
- Rad s pripravnicom svaki dan 4 sata.
- „Znanje je moć“ – snimanje na terenu.
- Dogovaranje „Dodira riječi“ s Lokvarcima i Tribusonom.
- Izlog će se urediti uz Dan obitelji.
- Slaganje polica.
- Jučer je bio dobavljač knjiga kojeg smo odradili.
- Kako smo imali reviziju i knjige u kutijama koje su imale svaka svoj dokument, radimo na izradi

jedinstvenog popisa otpisane građe što zahtjeva dosta vremena.
- Kratak sastanak sa zamjenicom gradonačelnika za budući natječaj za knjižnicu.
- Dogovori za sanaciju štete – mrlje na stropu. Mrlja se širi… 

ĐULIO JUSUFI
- Istraživanje vezano za poslovne zone – raspolaganje nekretninama u vlasništvu JLS. Jedino je

Zakon  o  vlasništvu  i  drugim  stvarnim  pravima  to  regulirao,  uputili  smo  upite  nadležnim
institucijama, Udruzi gradova – pitanje je kompleksno.

- Napravljen je obračun za volontere, poslan je izvještaj ZZZ, isplaćene stipendije, potpisan ugovor
bagatelne nabave, JOPPD obrazac neoporezivih isplata za travanj.

- Aktivnosti vezane uz projekt knjižnice i muzeja
- Pripreme, provjere izlaznih faktura, sljedeći tjedan šaljemo opomene i ovrhe za neredovite platiše.
- Za mineralne sirovine najavljena  je  revizija.  nisu  JLS time obuhvaćene ali  moramo dostaviti

očitovanje reviziji.

Dovršeno u 8,45 sati.

Tajnica gradonačelnika Gradonačelnik
Klaudija Kumpar Ivica Knežević, dipl. iur.




